



Canadian Council on International Law
Conseil canadien de droit international



International Law Social
October 19, 2016
5-7 p.m.
Laurier Social House, Ottawa

The **International Law Social** is designed to provide an informal atmosphere for lawyers, students, and professors working in international law in Ottawa to meet, network, enjoy some great food and even better company. Initiated by the International Law Group at the Faculty of Law, University of Ottawa in the Fall of 2013, this Fall and Winter event has quickly become a major success.

It is an excellent opportunity for students to meet international lawyers from government, law firms, NGOs and businesses. They can learn, first-hand, about real life practice and career opportunities in international law. Similarly, practitioners can interact with professors and lawyers-to-be in an informal setting and network with colleagues in the international law field whom they do not normally see in their day-to-day lives. For everyone, the International Law Social is an enriching and fun experience.

Hosted and sponsored by the Canadian Council on International Law (CCIL), uOttawa's International Law Group (ILG), the International Law Student Association (ILSA), the Social will be held at:

Location:

Laurier Social House
244 Laurier Avenue East
Ottawa

Date: Wednesday, October 19, 2016

Time: 5 p.m. – 7 p.m.

Light snacks will be served.



Canadian Council on International Law
Conseil canadien de droit international



Rencontre sociale en droit international

19 octobre 2016

17 h à 19 h

Laurier Social House, Ottawa

Les **rencontres sociales en droit international** permettent à des avocats, étudiants et professeurs œuvrant dans le domaine du droit international à Ottawa, de se rencontrer, d'échanger et de partager un repas dans un contexte informel. Le Groupe de droit international de la Faculté de droit de l'Université d'Ottawa est à l'origine de cette initiative lancée en automne 2013 et dont le succès ne fait que croître.

Il s'agit là d'une excellente occasion pour les étudiants de rencontrer des avocats internationaux, provenant du gouvernement, de cabinets juridiques, d'ONG et de différentes entreprises. Cela leur permet d'avoir une vision plus concrète du métier et des possibilités de carrière dans le domaine du droit international. Par ailleurs, les professionnels en droit international ont également la possibilité d'échanger, dans un cadre informel, avec les professeurs et les futurs juristes, et de rencontrer des collègues en droit international qu'ils n'ont pas l'occasion de fréquenter au quotidien. Les rencontres sociales en droit international sont pour toutes et tous, une expérience enrichissante et l'occasion de passer un moment agréable.

Organisée et parrainée par le Conseil canadien de droit international (CCDI), le Groupe de droit international de l'Université d'Ottawa (ILG), l'Association étudiante du droit commercial international (AÉDCI) et l'Organisation de mentorat en droit commercial international (OMDCI), la prochaine rencontre sociale se tiendra au :

Lieu :

Laurier Social House
244, avenue Laurier Est
Ottawa

Date : le mercredi 19 octobre 2016

Heure : de 17 h à 19 h

Un léger goûter sera servi.